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 Zápis  

Jednání Komise pro životní prostředí 

RMČ P1 
2024/3 

 

Datum jednání 18.03.2024 

(začátek 16:30 konec 17:30) 

 

Přítomni: 

 

Jan Saitz, Olga Krahulcová, Petr Kučera, Milan Smrž, Antonín Kazda, Tomáš Oliva, Viktor 

Klíma, Stanislava Jandová, Kateřina Melzerová, Zdeněk Krenk, Kateřina Klasnová  

 

Nepřítomni:  

 

 

Omluveni:  

Pavel Řeháček 

 

PROGRAM: 

 

1. Zahájení zasedání komise 

2. Schválení programu a zápisu z jednání 15.1.2024  

3. Jmenování ověřovatele zápisu 

4. Akce v zeleni 

5. Čerpání dotací z EU atd. 

6. Různé 

 

1. Zahájení komise 

 

Jednání komise bylo zahájeno v 16:30 hod. 

 

Všichni přítomní členové komise se zapsali do prezenční listiny. 

 

2. Schválení programu a zápisu ze dne 19.2.2024 

 

Zápis schválen bez připomínek.  

 

Hlasování:  pro 8, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

Usnesení přijato. 

 

3. Jmenování ověřovatele dnešního zápisu 

 

Ověřovatelem byl pověřen p. Klíma. 

 

 

 

 

 

 



 
 Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů v 

souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) a další platnou právní úpravou 

2 

 

4. Akce v zeleni 

 

a)Junák – český skaut, Skautský institut, z.s.  – akce „Dobrofest“ – dobrovolnictví, 

prezentace neziskových organizací atd. v parku Kampa v blízkosti Rybářského domečku 

dne 24.04.2024 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit tuto akci v parku Kampa. 

 

Hlasování:  pro 8, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

Usnesení přijato. 

 

b) Spolek občanů a přátel Malé Strany a Hradčan – pořádání spolkové akce 

„Čarodějnice a dětský den“ v parku Kampa dne 30.04.2024 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit tuto akci v parku Kampa. 

 

Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdržel 1 

Usnesení přijato. 

 

c) SAHADŽA JÓGA, z.s. – hudební a taneční vystoupení umělců na Střeleckém ostrově 

dne 02. – 03.04.2024 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit tuto akci v parku na 

Střeleckém ostrově. 

 

Hlasování:  pro 8, proti 0, hlasování se zdržel 1 

Usnesení přijato. 

 

d) Adéla Maříková – svatební obřad na Slovanském ostrově dne 27.07.2024 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit svatební obřad na 

Slovanském ostrově. 

 

Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdržel 1 

Usnesení přijato. 

 

e) ICEJ – Mezinárodní křesťanské velvyslanectví Jeruzalém, z.s. – kulturní akce 

„Kulturou proti antisemitismu“ v parku na Náměstí Jana Palacha dne 14.04.2024 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit tuto akci. 

 

Hlasování:  pro 8, proti 0, hlasování se zdržel 0 

Usnesení přijato. 
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f) CHAMPAGNERIA.CZ s.r.o. – umístění restaurační předzahrádky u vinárny 

Champagneria na náměstí na rohu ulic Konviktská a Průchodní od 29.04. – 26.10.2024 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit tuto předzahrádku. 

 

Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdržel 1 

Usnesení přijato. 

 

g) OSTRUŽINA z.s. – kulturní akce, participativní pohybová nahrávka „Reproduktor 

demokracie v akci“ v parku Kampa dne 19.04.2024 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit tuto akci v parku Kampa. 

 

Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdržel 1 

Usnesení přijato. 

 

5. Čerpání dotací EU atd. 

 

Pan Klíma se dotazoval na čerpání dotací EU a jiných pro MČP1.  

Paní Klasnová informovala o možnosti čerpání dotací za Městskou část Praha 1. Není 

bohužel jednoduché splnit daná kritéria, nesplníme vždy dané podmínky pro dotační 

program. Městská část se nyní snaží získat dotaci na obnovu parku Kampa od Ministerstva 

pro místní rozvoj. Ministerstvo má svou organizaci, která je schopna podanou žádost vždy 

posoudit, zda se některý projekt může přiřadit na vyhlášenou dotaci, lze konzultace. MČ 

Praha 1 nemá odbor ani oddělení, které by se dotacemi zabýval.  

Podmínky pro splnění – participace, platné stavební povolení, souhlas Agentury ochrany 

příprody a krajiny ČR. 

Paní Klasnová bude nadále jednat o možnosti získat dotaci na revitalizaci parku Kampa, o 

výsledku bude informovat KOŽP. 

 

6. Různé 

 

Paní Klasnová informovala o přiděleném úkolu z Rady MČP1, prosí tímto také členy komise 

o zamyšlení se na proměnou parku na Staroměstském náměstí, možné zaslat své podněty 

a náměty.  

 

Pan Kučera informoval o stavu obnovy štol na Petříně od MHMP. Bohužel negativní dopad 

mělo vybudování schodů, vyšlapaná cesta v trávě, turisti pokračují dál. 

 

Pan Smrž se dotazoval na výsadbu stromů s aktivním uhlím - bilogickým. Pan Krenk zjistí 

na TSK, zda tuto metodu využijí při vysazování stromů na Ovocném trhu, kde nyní výsadba 

probíhá. MČP1 bude vysazovat strom na Havelské, OŽPČ zváží také tuto variantu výsatby. 

 

Pan Oliva informoval o graffiti na zdi v Odkolkovské zahradě. Nahlášeno již na OŽPČ, p. 

Vaculínovi. 

 

 

V Praze dne 19.3.2024 

 

Zapsala:  K. Melzerová      ..…………………………………………….. 
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Ověřil:  Viktor Klíma,  podpis, datum…………………………………………………. 

 

Potvrdil:  Jan Saitz, předseda komise  

podpis, datum………………………………………………….. 

 

Příští jednání komise se bude konat dne 15.4.2024 v 16,30 hodin v zasedací 

místnosti č. dv. 201, 2. patro.  


